
 

 
Felles gruppemøte om budsjett 15.11.2022 
Frammøtte: Jo Inge, Ole Einar, Idun, Siri, Irene, Lars Terje, Ann Margret, Ole Andreas (sekretær) 

Sted: Formannskapssalen, Nes Rådhus 

Tidspunkt: 18.30-22.00 

 

Referat – Saksliste:  
 

1. Administrasjonens innstilling til budsjett og økonomiplan 2023-2026 

Vi gjorde ingen vedtak, men diskuterte oss gjennom flere av innsparingsforslaga, hvorav 

flere vi er kritiske til, og vurderte en del på investeringer om der er noen som kan utsettes 

eller gjøres annerledes.  

• Administrasjon og styring 

Generelt: 

o Behov for effektivisering/digitalisering av kommunebyråkratiet 

o Behov for mer åpenhet (protokoller, streaming, postlister, lobbyregister) 

Inndekning: 

o Fryse politikergodtgjøringer – hvert fall ordførers? 

 

• Oppvekst og utdanning: 

Generelt:  

o Ekstremt dyrt med tilskudd til private barnehager.  

o Er utbyggingshastigheten for stor, bør vi bremse opp, all den tid offentlig 

tjenesteproduksjon ikke henger med innbyggertallet? Tallet på barn og unge 

svinger med noen tiårs mellomrom … 

o Man bør styrke rekruttering av lærere 

▪ Økt ansettelsestilleg, kompetansetillegg, beholde tillegg fra tidligere 

arbeidsgiver? 

▪ Hjelpe med bosetting? 

o Barnevernet bør ikke kuttes i! 

o Kan være med på kutt i svømmeopplæring…?kdfvk 

Inndekning: 

o Utsette utbygging Fenstad skole fordi dette er urealistisk? Merkostnad mtp. 

paviljonger nå, men de trenger mer plass nå.  

o Redusere leasing av 1:1 iPad i grunnskolen ved å ikke tilby dette til 1.-4. 

klasse? Dette kan være et folkehelsetiltak, men begrenser læreres 

metodefrihet…  

• Helse og velferd: 

o Skeptisk til kutt i fysio, ergo, psykisk helse og avhengighet 
o Ikke kjøpe Gorolund/Elvebredden? 
o Tenke annerledes rundt omsorgsboliger – ikke få alle på Runni? 

https://pub.framsikt.net/2023/nes/bm-2023-budsjett_2023/#/home


 

o Ikke kjøpe flere utleieboliger? 

 

• Kultur: 

o Ikke kutte forebyggende team 

o Finner man rom for meråpent bibliotek? 

 

• Samfunn og miljø: 

o Hvor er klima- og miljøsatsingene? 

o Selge Esval gård? 

 

2. Spørsmål til administrasjonen vi blei enige om å sende felles: 

a. Hvor mye koster en-til-en iPad/PC for barne-/ungdomsskolen? 

b. Hva menes med "redusere likeverdighet tilretteleggingsmidler til barnehagebarn"? 

c. Hva innebærer merkantil stilling i Barnevernet? 

d. «Gjesteelever i andre kommuner» - hvordan påvirker dette våre budsjett? 

e. Hvilke deler av den kommunale driften er anbudsutsatt?  

f. Finnes tallmateriale på andel av kommunalt driftsbudsjett som benyttes til kjøp av 

private tjenester på sektornivå samt innkjøp av konsulenttjeneste ri Nes kommune. 

g. Hva innebærer foreslått endring i institusjonstjenesten som skal gi innsparing på 2 

millioner? 

h. Vedlikehold på kommunale boliger følger vel prisveksten på boligene? 

i. Må vi salte / strø overalt? 

j. Har man anledning til å begrense grasklipping og evt. etablere blomstereng på 

kommunale plener/gravplasser?  

k. I hvilken grad benytter kommunen seg av ferdigplen? Hvordan står kostnadene seg i 

så fall mht. såplen? 

l. Hva koster gatebelsyning på nattestid gjennom vinteren? 

m. Hvilke offentlige midler har kommunen søkt på i år? 

n. Bør omsorgsboligene samles, eller kan man se for seg mer spredt etablering? Evt. 

hvordan? 

o. Hva koster leie av Gorolund/Elvebredden nå og evt. framover (bemannet bolig 

rusavhengige)? 

p. Kan vi får en oversikt over utleieboliger, bebodd/ubebodd, inntekter/utgifter og 

status for vedlikehold av disse? 

q. Hva baserer man de høye kostnadene for ny brannstasjon på? 

 


